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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 29 DE SETEMBRE DE 2011 

 

A Bellaterra, a les 15:00 hores del dia 29 de setembre de 2011, es reuneix la Junta 

Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 

Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents 

membres de la Junta: 

 

Aluja París, Maria Pilar 

Barbadilla Prados, Antonio 

Barbé Garcia, Jordi 

Cabré Fabré, Oriol 

Esquerda Canals, Gisela 

Fernández Gallegos, Maria Rosario 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Ibáñez Serrano, Mireia 

Itarte Fresquet, Emili 

Llagostera Casas, Montserrat 

López Zúñiga, Rubén 

Luquín Fernández, Marina 

Marcos Dauder, Ricard 

Martí  Clua, Joaquím 

Martínez Ramírez, Paz 

Masip Argilaga, Anna 

Moraira Reina, Trinidad 

Nogués Bara, Victòria 

Nogués Sanmiquel, Carme 

Pallarés Goitiz, Irantzu 

Pérez Obiol, Ramon 

Plana Coll, Maria 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poschenrieder Wiens, Charlotte 

Raba Sánchez, Marina  

Rodrigo Domínguez, Anselm 

Sors Villanueva, Iolanda 

Vendrell Roca, Josep 

Xamena López, Noel 

 

Excusen assistència: 

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martín Flix, Marta 

Moreno Pardo, Alexandra 

Subirà i de Galdàcano, Maria Eulàlia 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 15:07 h, amb el 

següent ordre del dia: 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

2. Informació de l’Equip Deganal. 

3. Aprovació, si s’escau, de la distribució del pressupost de l’any 2011 de la 

Facultat. 

4. Informació sobre l’ajustament del Reglament de la Facultat. 

5. Convocatòria eleccions estudiants. 
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6. Afers acadèmics. 

7. Afers de tràmit. 

8. Torn obert de paraules. 

 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 

 

S'aprova l'acta per assentiment. 

 

2.- Informació de l’Equip Deganal 

 

Informe del Degà 

 

El Degà passa a informar a la Junta sobre diversos temes: 

 

Estat de la matriculació. 

- El Degà fa una explicació de l’estat de la matrícula dels Graus amb comentaris 

sobre les notes de tall reals. 

- Referent als màsters, informa que no hi ha hagut desprogramacions en la nostra 

Facultat. Alhora, també fa l’advertència que probablement hi haurà un increment 

del nombre mínim de matriculats de cara a l’any vinent i que aquest se situarà en 20 

per a evitar la desprogramació. 

Estudiants assistents d’assignatura. 

- El Degà informa que enguany hi haurà 9 estudiants assistents d’assignatura que 

s’assimilen als antics estudiants col·laboradors. També explica que s’estan fent les 

gestions oportunes per que es puguin reconèixer les cooperacions d’estudiant de 

Grau en docència pràctica dins dels 6 crèdits dels graus de col·laboració en 

activitats complementàries, el que equivaldria a 1,5 crèdits ECTS. Aquest 

reconeixement es podrà fer ja. 

Inici de la programació del 4rt. curs dels Graus.. 

- Properament hi haurà una reunió de la Comissió de Grau de la Facultat per a 

començar a programar les assignatures optatives de 4rt. curs. Els departaments 

rebran una comunicació demanant les modificacions o confirmacions d’ofertes i és 

previst fer una prospecció entre els alumnes per a copsar l’interès que tenen per les 

diverses assignatures ofertades. 

- S’ha elaborat un esborrany de la normativa de Pràctiques en Empreses i Institucions 

en els Graus que es discutirà i serà enviat a les Unitats. També s’elaborarà un 

document per al Treball de fi de Grau. 
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Intercanvis 

- El Degà informa que el dia 13 d’octubre es farà una reunió amb els estudiants de 

3er. Curs de Grau on s’informarà sobre els programes d’intercanvi. 

Estat de les guies docents. 

- El Degà informa que hi ha pendents 3 guies docents del Grau en ciències 

Biomèdiques, en concret, les de Genètica Humana (2on. Curs), Immunologia (2on. 

Curs) i Principis d’Epidemiologia, Salut Pública i Bioètica, de 3er. curs, tot indicant 

que s’està treballant per a solucionar aquest problema. Aprofita per a agrair a tots els 

coordinadors l’esforç fet i agraeix especialment a la Dra. Berta González la seva 

dedicació. 

Olimpíada de Biologia. 

- S’explica la celebració de l’olimpíada de Biologia el proper febrer. S’espera un bona 

assistència i s’anuncia que hi haurà programada una xerrada divulgativa adreçada 

als acompanyants. 

Desprogramació d’assignatures per al curs 2011-2012. 

- El Degà explica que s’han desprogramat algunes assignatures, en concret 3 de 

Biotecnologia i 2 de Bioquímica, degut a presentar menys de 10 alumnes 

matriculats. 

Inauguració del curs acadèmic i celebració de la diada de San. Albert. 

- El Degà recorda que aquest 5 d’octubre se celebrarà la inauguració del semestre 

amb una conferència inaugural a càrrec del Dr. Àngel Galobart, cap del Grup del 

Mesozoic de l’Institut Català de Paleontologia, i convida a tothom a assistir-hi. 

Alhora aprofita per a comunicar el canvi de data de la conferència de Sant Albert, 

que passa al dia 16 de novembre i que, amb el títol de El paisatge mediterrani i el 

clima. Present, passat i futur, serà impartida pel Dr. Joan Roure, de la Unitat de 

Botànica del Departament de Biologia Animal, Biologia Vegetal i d’Ecologia. 

Projecte conjunt amb Treball Campus. 

- El dia 8 de setembre es va presentar  un projecte dintre de la convocatòria 

“Desarrollo de Proyectos y Acciones Orientadas a la Mejora de la Ataención 

Integral y Empleabilidad de los Estudiantes Universitarios” (BOE de l’1 de 

Setembre del 2011).  El projecte presentat, amb una quantitat sol·lcitada de 100.000 

€, porta el títol de: Programa de orientación académico-profesional de inserción 

laboral para los estudiantes de grado de la Facultad de Biociencias de la 

Universidad Autónoma de Barcelona (Bio-Mentoring) i presenta els següents 

objectius: 

 Seleccionar, crear i formar un equip de mentors dirigits a l’orientació 

acadèmico-professional de l’estudiant. 

 Seleccionar i aplicar eines per a identificar els punts forts i les potencialitats dels 

estudiants en relació a llurs competències transversals. 
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 Oferir als estudiants propostes per a millorar llur potencialitat tant a nivell de 

competències específiques com transversals. 

 Crear una cartera d’empreses i de centres vinculats al Programa d’Orientació 

Acadèmico-professional. 

 

Aquest projecte ha estat elaborat per una comissió constituïda pels següents 

membres: Dr. Joaquim Martí, Dra. Montserrat Llagostera, Dra. Victòria Nogues, Dr. 

Noel Xamena, Dra. Inmaculada Ponte, Dr. Anselm Rodrigo, Sr. Fran Cuevas, Sr. 

Vicenç Selles i Sra. Susana Sánchez (Treball Campus). 

 

Reunió amb delegats per parlar de l’extinció de la llicenciatura de Biologia 

- El Degà informa que ha hagut una reunió amb els representants dels estudiants i 

coordinadors de docència on s’ha fet constatació de l’existència d’una preocupació 

notable per un nombre important d’estudiants. 

- També fa un resum de les mesures concretes a dur a terme en front a aquesta 

extinció, les quals resumeix en els següents punts: 

- L’autorització de sobrepassar el número màxim de crèdits a la matrícula es 

decidirà des de la Facultat, la qual cosa agilitzarà la gestió. 

- En la sol·licitud de modificació/canvi de matrícula es podrà posar un llistat de 

preferències d’assignatures “receptores” 

- Demanar als professors que tenen limitació de número d’estudiants matriculats 

per assignatura explorin conjuntament amb la Coordinació i el Deganat totes 

les possibilitats per que aquesta xifra sigui la mínima possible 

Àmbit econòmic 

- El Degà informa de la darrera reunió de la Comissió d’Economia de la UAB i 

procés a seguir per a l’elaboració del pressupost per l’any 2012, explicant que 

encara es troba en procés de negociació. També explica que la Generalitat retallarà 

en 34 M € la subvenció a la UAB i que està previst un estalvi per a l’any 2012 de 20 

M €, dels quals 8 M corresponen a PDI, 5 M € a PAS i la resta a funcionament. 

Alhora fa èmfasi en la necessitat d’una asimetria en l’esforç dels departaments i que 

no es permetrà generar dèficit de cara al 2012, essent l’objectiu que el dèficit previst 

per al període 2011-14 sigui 0, tot i que l’aplicació es podrà fer de forma flexible. 

Nous laboratoris integrats. 

- El Degà informa sobre inauguració dels nous laboratoris de la tercera planta de la 

torre C5-senar, que es va realitzar el dia anterior. També informa que se celebrarà 

una reunió amb les unitats implicades en nous laboratoris docents per a la 

coordinació de les tasques dels laborants. 

Reunió de la Comissió de Seguiment d'obres. 

- El Degà informa d'una propera convocatòria de la Comissió de Seguiment d’Obres 
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Tot seguit s’obre un torn de paraules. 

El Dr. Ricard Marcos es queixa del que considera una actitud passiva en front la 

retallada dels pressupostos a la darrera reunió entre l’Equip de Govern i Directors de 

Departament i fa una reflexió al voltant d'aquesta percepció. La Dra. Pilar Aluja explica 

que la reunió de la qual parla el Dr. Marcos no era definitiva perquè no es coneixien les 

mesures a aplicar i que es tractava únicament d'una reunió informativa. 

El Degà respon explicant la situació de les diferents universitats i puntualitza que hi 

ha dos motius: l'econòmic i la visió política sobre què ha de ser la Universitat. També 

afegeix que en el Campus hi ha molta asimetria i que això complica la solució. 

No hi ha cap altra intervenció. 

 

3.- Aprovació, si s’escau, de la distribució del pressupost de l’any 2011 de la 

Facultat. 

 

El Vicedegà d'Economia explica el repartiment del pressupost de la Facultat. 

Comenta que la petita variació respecte a exercicis anteriors ha estat possible, malgrat la 

creació de nous centres de cost que s’expliquen a continuació, gràcies a la utilització 

d’alguns romanents anteriors. 

També explica la desaparició per temps indefinit d'alguns ajuts habituals, en concret, 

el pressupost per a renovació i manteniment d'equipaments i el de mesures de seguretat, 

alhora que manifesta que el pressupost no augmentarà els propers anys mentre que és 

previsible un augment dels preus, amb la conseqüent pèrdua de capacitat financera. 

Dintre dels canvis que s'han produït en les finances de la Facultat, explica els nous 

Centres de Cost que s'han creat: 

- Compra de material fungible centralitzada. 

- Compra de material inventariable. 

- Reparacions i manteniment. 

Acaba la seva explicació comentant les perspectives de cara al futur i anuncia que 

probablement els fons per als departaments aniran minvant degut a la disminució dels 

fons comuns i demana un ús endreçat dels Centres de Cost de docència. També explica 

que hi haurà una aturada de programes de millora de les instal·lacions comuns de 

l’edifici C. 

Finalment, i en referència a una possible millora, explica la possibilitat d'instal·lar 

Wi-Fi a les espines C5-parell, C3-parell, C5-senar (dos pisos), C5-b (zona del sincrotó) 

senar i C3-senar al pis inferior, la implementació de les quals requerirà la realització de 

proves pilot. 
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El Degà recorda que a 31 de desembre de 2011 els Centres de Cost han d'estar a 0 

per a evitar que es tornin a retirar els diners excedentaris i que a l'Àrea d'Economia 

estan estudiant crear uns centres de cost específics per a fer reserves de fons de forma 

justificada i controlada, tot i que encara és un projecte. 

La Dra. Charlotte Poschenrieder fa una pregunta sobre l'estat de les al·legacions a les 

retirades de fons de l'any passat i el Degà li contesta que encara no se sap res, tot i que 

hi ha departaments que a han rebut resposta i la Dra. Pilar Aluja intervé per a informar 

que s'està començant a estudiar el cas del BABVE. 

Sense cap més intervenció, s'aprova per assentiment el pressupost de l’any 2011 de la 

Facultat. 

 

4.- Informació sobre l’ajustament del Reglament de la Facultat. 

 

El Degà informa sobre una proposta de modificació de l'article 7 del Reglament de la 

Facultat, que es portarà ala propera Junta de Facultat, el qual quedaria redactat com es 

transcriu a continuació: 

CAPÍTOL PRIMER. La Junta de Facultat  

Article 7. Composició 

1. La Junta de Facultat està formada, com a màxim, per 150 membres d'acord amb 

la composició següent: 

a) El Degà - que la presideix -, els membres de l'Equip de Govern de la 

Facultat, els Coordinadors de Grau, el Gestor Acadèmic, 

l'administrador del Centre... 

Article 12. Comissions 

2. La Junta de Facultat i la Junta Permanent poden crear comissions a les quals 

poden assignar funcions especifiques. Com a mínim s'han de crear les 

comissions de Grau, la de Postgrau, la d'Avaluació i la dels AfersEeconòmics. 

CAPÍTOL SEGON. La Junta Permanent 

Article 14. Composició 

1. La Junta de Facultat està formada, com a màxim, per 50 membres d'acord 

amb la composició següent: 

b) El Degà - que la presideix -, els membres de l'Equip de Govern de la 

Facultat, els Coordinadors de Grau, el Gestor Acadèmic, l'administrador 

del Centre... 

 

No hi ha cap comentari. 
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5.- Convocatòria eleccions estudiants. 

 

El Degà comença explicant la composició de la Junta de Facultat i el procés d'elecció 

de representants dels estudiants. Explica el procediment a seguir, que començarà amb la 

comprovació de la permanència dels representants actuals com a alumnes i demana als 

Graus que no tenen representants que facin les eleccions alhora que recorda la 

importància d'escollir els representants per a donar suport als coordinadors. 

S’aprova la convocatòria d’eleccions de representants d’estudiants. 

 

6.- Afers acadèmics 

 

No n'hi ha. 

 

7.- Afers de tràmit. 

 

No n'hi ha. 

 

8.- Torn obert de paraules. 

 

La Dra. Poschenrieder anuncia la nova conferència del Biocluster i el Degà contesta 

que farà difusió i aprofita per a recordar la conferència d'inauguració del curs que es 

farà el dia 5 d'octubre. 

Els assistents no demanen cap intervenció més. 

I, sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 17:30 h. 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 29 de setembre de 2.011 

 

 

 

 

 

 

Vist-i-plau. 

Degà       Secretari 

 


